

Electronic Ephemera

Elusively Ephemeral Electronica

Monday, August 22, 2005

'The Backstroke Of The West'

[Chinese mistranslations of Star Wars: Revenge of the Sith](#)

Posted by Richard at [8/22/2005 07:02:00 AM](#)

1 comments:

[%20](#) said...

你继续对话。

Thee Dialog Continue.

2005年，西部人谁使字幕开始了跨文化对话仰泳。

In 2005, the backstroke of the west subtitler began a cross cultural conversation.

在2009年已制订的反应。

In 2009 a response has been formulated.

%20 介绍 '後面偷摺懶與媒介' 媒体分析/视频的将来视频媒体搜索概念的考古证明/截止的上/重新编译系统，适用于所有星球大战围绕影片的作为进入仰泳的背景下采取行动释放分布式媒体。

%20 introduces 'Thee Backslacpkiping With Media' a media analysis/video archeological proof of concept of a future video media search/cut-up/recompile system as applied to all the Star Wars media distributed around the release of the movie which acted as the backdrop to the backstroke.

http://www.noneinc.com/tBSWM/tBSWM_FAQ.html

要充分认识字幕托词，你必须下载完整的DVD，而是为了获得一本介绍认识，预览任何章节浏览：（播放选项是正确的）

To fully appreciate the subtitle subterfuge, you'll have to download the full DVD, but to gain an understanding of this presentation, preview any chapter here: (Play options are on the right)

http://www.noneinc.com/tBSWM/tBSWM_FAQ.html#DVDChapter

Dementors



[Richard Lisa Muse](#)

[Make A Donation](#)


[Help Lisa Recover From Hurricane Katrina](#)

Free Delivery

 Posts 

 Comments 

Search For It

powered by 

The Wayback Machine

- ▶ 2009 (4)
- ▶ 2008 (370)
- ▶ 2007 (694)
- ▶ 2006 (1298)
- ▼ 2005 (2077)
 - ▶ December (167)
 - ▶ November (207)
 - ▶ October (242)
 - ▶ September (227)

▼ August (260)

[How You Can Help](#)

[Who's Helping](#)

[Serenity Now](#)

[The New Iraqi Constitution](#)

[Preperation-H On Isle 8](#)

[Page A Day #3](#)

[Page A Day #2](#)

[Page A Day #1](#)

[Emergancy Phone](#)

